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Zagreb, 7. lipanj 2011. 
Broj:  303/2011 
 

- ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 
                                              - ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 
      - PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
 
 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 
 

SA III. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ODRŢANE 
31. svibnja 2011. GOD. U ZAGREBU 

 
Nazoĉni ĉlanovi 
Izvršnog odbora: 
 
 

Šime Bulić, Davor Ćuška, Krešo Troskot, Tomislav Ćurko, Dragan 
Putica, Anton Belušić, Tonĉi Jurjević, Rajko Ţiţić  
 

 
Ostali prisutni:  
 

 
Snjeţana Šimunović-Suknaić, Glavna tajnica HBS-a  

Sjednicu je otvorio i vodio Šime Bulić predsjednik Saveza koji je na poĉetku 
pozdravio prisutne, zaduţio Glavnu tajnicu za zapisniĉara i predloţio sljedeći 
   
                                                                                     

D N E V N I   R E D : 
 

0. Prihvaćanje izvješća sa II. sjednice Izvršnog odbora, 
1. Prihvaćanje izvješća sa redovne sjednice Skupštine od 3.travnja 2011. godine  
2. Prihvaćanje Financijskog plana za 2011. godinu 
3. Razmatranje izmjena Pravilnika HBS-a 
4. Slobodna rijeĉ-razno 
5. Izbor Glavnog tajnika HBS-a 

 
što je nakon kraće rasprave prihvaćeno sa 5 glasova za i 1 protiv. 
 
AD.  0.1. Prihvaćanje izvješća sa II. sjednice Izvršnog odbora, 
 
Krešo Troskot reagira na Izvješće u djelu prigovora na rad Komisije za izbor najboljih 
igraĉa za koji smatra da je neobaviješten kako ne bi sudjelovao u njenom radu, te 
proziva predsjednika te komisije Rajka Ţiţića kako je trebao dobiti materijale i 
sudjelovati u radu te komisije, ali nije rekao da je namjerno bio neobaviješten. Rajko 
Ţiţić smatra da Odluka Izvršnog odbora  o raspisivanju Natjeĉaja za Glavnog tajnika 
nije bila odluka cijelog Izvršnog odbora na što mu je odgovorio Predsjednik da je sve 
provedeno po zakonu, jer je Glavni tajnik izabran na mandat od 4 godine i da oko 
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toga nema daljnje rasprave. Ţiţić smatra da je ta odluka donesena mimo Izvršnog 
odbora na konzultacijama, tj. na kraju Skupštine te nisu sudjelovali svi ĉlanovi, isto 
tako smatra da je ta toĉka trebala biti prva toĉka dnevnog reda jer je to bitna stvar za 
jedan športski savez i o njoj se posebno trebala donijeti odluka, te se o njoj nije 
glasovalo. 
Predsjednik smatra da je većina ĉlanova bila prisutna i da je to dovoljno da se 
donese takva odluka. 
 
Izvješće je prihvaćeno s jednim suzdrţanim glasom. 
 
AD 0.2. Prihvaćanje izvješća sa redovne sjednice Skupštine od 3.travnja 2011. 
godine  
 
AD 0.2.1. Nakon kraće uvodne rijeĉi, Krešo Troskot je primijetio da u financijskom 
planu nije izglasana ĉlanarina za trenere-voditelje lige, već samo osobna ĉlanarina, 
te povećanje ĉlanarine za klubove HBL.  
TakoĊer se diskutiralo o dvojnoj registraciji igraĉa do 18 godina. 
 
AD 2. Prihvaćanje Financijskog plana za 2011. godinu 
 
Nakon pojašnjenja Glavne tajnice kako je to još uvijek isti financijski plan, 
predstavljen je i novi dopis HOO-a o 45.693,80 kuna koje su namijenjene za 
korištenje u 2011. godini za pokrivanje faktura za redovni program 2010. godine, te bi 
se time stigli pokriti troškovi koji su napravljeni samo prošle godine u odreĊenim 
stavkama (pripreme i natjecanja samo juniora i seniora). Napominje da se potrebe 
Saveza financiraju samo iz vlastitih sredstava od ĉlanarina, te bi se trebalo najviše 
osvrnuti na toĉno što će se trošiti novci, a prijedlog je napravljen prema 
prošlogodišnjem iskustvu. 
Raspravu je zapoĉeo Davor Ćuška koji je primijetio da bi se to moglo iskoristiti ako 
ima još otvorenih stavki u financijama prošlogodišnjeg svjetskog prvenstva odrţanog 
u Rijeci. Tonĉi Jurjević je primijetio da su neke stavke nelogiĉne,  kao što su obraĉuni 
dnevnica, te da se voĊi puta dodjeli neumanjena dnevnica u cijelosti. Zakljuĉeno je 
da ostane sve na dosadašnjoj odluci, bez naknade Povjerenicima za suĊenje i 
predsjednicima komisija, a da se obveze prema voditeljima liga i natjecanja isplaćuju 
na kraju godine ukoliko bude financijskih sredstava.  
Konstatirano je kako je neprihvatljivo da ţupanijski Savezi iz Zadra, Šibenika, 
Vukovara i Zagreba još nisu platili ĉlanarinu. 
Davor Ćuška predlaţe da se naprave dvije tabele, tj da se razdvoje prihodi od HOO-a 
i HBS-a i da se malo bolje pokaţu prihodi i rashodi kumulativno. 
 Takav financijski plan : 

          

          

       

 
PRIHVAĆANJE FINANCIJSKOG PLANA ZA 2011. GODINU 
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KONSOLIDIRANI PLAN PRIHODA I RASHODA 2011 

  

   
PRIHODI   2011   

 

  
1 PRIJENOS PRIHODA IZ 2010. GODINE 35.943,89 

 

  
2 PRIHODI OD ĈLANARINA KLUBOVA 204.100,00 

 

   

PRIHODI OD OSOBNE 
ĈLANARINE 

   
40.000,00 

 

  
3 ZBOR SUDACA ĈLANARINA 16.000,00 

 

  
4 TRENERI-ĈLANARINA 16.000,00 

 

  
5 OSTALI PRIHODI 12.000,00 

 

   
VLASTITI PRIHODI 

    
324.043,89 

 

  
6 PRIHODI OD HOO-a 1.311.486,00 

 

   
UKUPNO  1.635.529,89 

 

    
    

 

   
RASHODI 2011 

  

  
1 Obveze iz 2010 godine 40.000,00 

 

  
2 Zbor sudaca 

   
  16.000,00 

 

  
3 Školovanje trenera 

   
  16.000,00 

 

  
4 MeĊunarodni suci i voditelji 17.000,00 

 

  
5 Voditelji liga i komisija 22.000,00 

 

  
6 Odrţavanje i nabavka opreme 

  
  5.000,00 

 

  
7 Rad izvršnog odbora 25.000,00 

 

  
8 Glasilo "Boćanje" 25.000,00 

 

  
9 Vanjski suradnici (knjigovodstvo, web,administracija) 29.000,00 

 

  
10 Reprezentacija Saveza 25.000,00 

 

  
11 Dţeparac reprezentativci 

   
  20.000,00 

 

  
12 Dnevnice na putovanju 

   
  5.000,00 

 

  
13 Osiguranje - igraĉi, treneri, zaposlenici 

 
  16.600,00 

 

  
14 Fizioterapeut- Kondicioni trener 

  
  10.000,00 

 

  
15 Funkcioniranje Ureda HBS-a 

34.443,89 vlastita 
sr. 56.381,89 

 

  
16 

Troškovi Skupštine 
saveza 

   
  10.000,00 

 

  
17 Ĉetveroboj U14 

   
  8.000,00 

 

   
Ukupno vlastiti prihodi umanjeno za 21.938,00 od HOO 345.981,89 

 

  
18 MeĊunarodni turnir Lyon, ţene 

  
  19.060,00 

 

  
19 Ĉetveroboj nacija U23   12.060,00 

 

  
20 Ĉetveroboj nacija U18 17.600,00 

 

  
21 MeĊunarodni turnir U18 Isere 

  
  18.860,00 

 

  
22 Petoboj nacija, Grude 

   
  14.400,00 
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23 Ĉetveroboj nacija - ŢENE 15.600,00 

 

  
24 Pripreme U18  44.000,00 

 

  
25 Pripreme U23 33.200,00 

 

  
26 Svjetsko prvenstvo U18, 2011 18.060,00 

 

  
27 Svjetsko prvenstvo U23, 2011   18.060,00 

 

  
28 Pripreme seniori 49.200,00 

 

  
29 Svjetsko seniorsko prvenstvo 2011, Feltre 43.060,00 

 

  
30 Pripreme ţene 47.600,00 

 

  
31 Europsko prvenstvo ţene, 2011 7.060,00 

 

  
32 Drţavna prvenstva 19.800,00 

 

  
33 Sjednice svjetskih športskih asocijacija 7.800,00 

 

  
34 Sjednice europskih športskih asocijacija 7.800,00 

 

  
35 Ĉlanarine svjetskim športskim asocijacijama 20.440,00 

 

  
36 Ĉlanatine europskim športskim asocijacijama 9.490,00 

 

  
37 Naknade za administrativne poslove 231.261,00 

 

  
38 Godišnje naknade za administrativne poslove 5.800,00 

 

  
39 Ĉedo Vukelić- HOO sufinanciranje trenera 96.000,00 

 

  
40 Dinko Beaković- HOO sufinanciranje trenera 144.000,00 

 

  
41 Mario Milanović-Litre- HOO sufinanciranje trenera 144.000,00 

 

  
42 Leo Brnić- Individualni program HOO-a 44.872,00 

 

  
43 Marino Milićević-Individualni program HOO-a 31.598,00 

 

  
44 Pero Ćubela - Individualni program HOO-a 

  
31.598,00 

 

  
45 Ante Granĉić- HOO Kvalitetni športaši   49.298,00 

 

  
46 Marko Jerĉić- HOO Kvalitetni športaši 19.336,50 

 

  
47 

Iva Vlahek - HOO Kvalitetni 
športaši 

   
49.298,00 

 

  
48 Danijela Kolobarić- HOO Kvalitetni športaši 19.336,50 

 

   
UKUPNO 1+ 38   1.635.529,89 

 

   
  

 
  

 Je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
 
 
AD 3. Razmatranje izmjena Pravilnika HBS-a 
 
U materijalima nema prijedloga za nove Pravilnike nego isti koji su ostali od prošle 
Skupštine jer se izmjenama nije pristupilo. 
 
Putica posebno napominje da se paţnja treba posvetiti Ĉlanku 9.  Pravilnika o 
registraciji igraĉa i boćarskih udruga: o dvojnoj registraciji igraĉa do 18 godina. 
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Predsjednik je napomenuo da se što više treba baviti Pravilnicima kako bi bilo što 
manje pitanja, te je dao rijeĉ Putici koji se njima najviše bavi. Putica predlaţe da se 
Pravilnici daju pravnicima te ukljuĉe i disciplinskog suca koji se njiva već duţe 
vrijeme bavi. Najviše su sporni Pravilnik o registraciji igraĉa i boćarskih udruga, te 
Pravilnik o naknadi za prijelaz igraĉa, te predlaţe da se spoje u jedan pravilnik kako 
ne bi bilo spornih pitanja. Predsjednik predlaţe da se disciplinski sudac Botica, te 
Putica i još tri ĉlana udruţe u komisiju te da u roku od 6 mjeseci sve pripreme za 
idući izvršni odbor, kako bi se sve moglo predstaviti na idućoj Skupštini. Davor Ćuška 
ţeli da se posebna paţnja posveti ugovorima koje klubovi imaju s igraĉima, te na taj 
naĉin zaštitite klubove koji se bave mladim igraĉima, takoĊer napominje da bi se 
trebale i regulirati naknade za prijelaz igraĉa.  Tada je donesena sljedeća  
 
ODLUKA 
 
U troĉlanu struĉnu i kompetentnu komisiju za donošenje novog Pravilnika kojim bi se 
regulirali Pravilnik o registraciji igraĉa i boćarskih udruga i Pravilnik o naknadi za 
prijelaz igraĉa izabrani su: Dragan Putica, Stipan Botica i Davor Ćuška koji moraju do 
1. listopada 2011. napraviti prijedlog novog Pravilnika. 
 
AD 4. Slobodna rijeĉ-razno   
 
AD. 4.1. Predsjednik je dao rijeĉ Putici koji je izvijestio o konaĉnom Kalendaru liga 
natjecanja za 2011/2012. godinu a koji je usuglašen i nalazi se u zapisniku sa 
Skupštine HBS-a. 
 
AD 4.2. Krešo Troskot je prisutne upoznao o sastanku Koordinacije o Izvanrednoj 
skupštini Boćarskog saveza Slavonije i Baranje na kojoj je donijeta odlika o 
odcjepljenju igranja. Tako sada tri ţupanijska saveza na podruĉju Slavonije i Baranje: 
BS Osjeĉko-Baranjske ţupanije,  BS ţupanije Vukovarsko-Srijemske i BS Brodsko-
Posavske ţupanije igraju lige u svojim ţupanijama i na kraju razigravaju za ulazak u 
III. HBL. Više o tome moţe se proĉitati u skraćenom izvješću sa Koordinacije ili 
poslušati na tonskom zapisu koji je  dostavljen uredu Saveza.  
 
AD 4.3. Predsjednik je prisutne upoznao s molbom OŠ Ĉavle da im se plate troškovi 
prijevoza na Prvenstvo škola u Gap, te je zamolio Glavnu tajnicu da pokuša nekako 
iznaći novce da se pripomogne osnovnoškolcima.  
 
Izvršni odbor je jednoglasno prihvatio 
 
ODLUKU  
Da se plati prijevoz OŠ Ĉavle na  Prvenstvo škola u Gap, Francuska. 
 
AD 4.4. Predsjednik je prisutne upoznao s potrebom da se tiska novi MeĊunarodni 
tehniĉki pravilnik, na što je Putica preuzeo rijeĉ te prisutne upoznao o sjednici FIB-ine 
športske komisije u Alassiu gdje će se davati prijedlozi za izmjene, a u Feltreu za 



  
 

6 
 

vrijeme trajanja Svjetskog prvenstva ti će se prijedlozi prihvaćati. Tako da će se o 
tiskanju MTP-a razmišljati nakon što se usvoje promjene. 
 
AD 4.5. Predsjednik je dao rijeĉ Putici kako bi prisutne upoznao sa Ţalbom BK 
Trstena na odluku voditelja lige S. Linića,  nakon ĉega je Troskot išĉitao Pravilnik. 
 
Nakon kraće rasprave donijeta je  
 
ODLUKA 
1.Poništava se odluka voditelja lige jer za nju nema uporišta u Pravilnicima 
2.Voditelj lige treba predloţiti novi termin odrţavanja utakmice, a trošak puta 
gostujuće ekipe snosi domaćin. 
 
AD 4.6. Predsjednik je prisutne upoznao s prijedlogom Športske komisije saveza 
PGŢ da se na Prvenstvu Hrvatske za ţene broj igraĉica poveća sa 12 na 16, te je 
rijeĉ preuzeo Putica i upoznao prisutne o ovom prijedlogu, te o njegovoj logiĉnosti i 
mogućnosti primijene na prvenstvu u Rijeci. Tako se svim savezima povećava broj 
igraĉica za 1 mjesto (osim Slavonije jer nije nastupila na prošlom PH). 
 
Izvršni odbor jednoglasno je prihvatio prijedlog. 
 
AD 4.7. Putica je prisutne upoznao sa Satnicom PH i prijedlogom da se tehniĉka 
izbijanja igraju u popodnevnim satima kada splasne vrućina.  
 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 4.8. Predsjednik je upoznao prisutne s prijedlogom Valtera Ivanĉića da postane 
pomoćni trener seniorske reprezentacije. Nakon kraće rasprave prijedlog je odbijen 
jer za sada je Ĉedo Vukelić pomoćni trener Izbornicima seniora i do 23 godine, a 
njemu je pomoćni trener Dragan Nikolić. 
 
AD 4.9. Glavna tajnica je predloţila da se izaberu Voditelji natjecanja i voĊe 
putovanja. Nakon kraće rasprave izabrani su sljedeći voditelji natjecanja: 
 
 

02/03.07. 
PH – ŽENE – KRUGOVI I PRECIZNO 
IZBIJANJE, RIJEKA 

S. Linić 

27/28. 08. 
PH – ŽENE – POJEDINAČNO I BRZINSKO 
IZBIJANJE, RIJEKA 

S. Linić 

03/04. 09. 
PH-ŽENE-PAROVI I ŠTAFETNO IZBIJANJE, 
RIJEKA 

S. Linić 

 08.10. KUP HRVATSKE, Cerić D. Nikolić 
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Te su imenovani predstavnici HBS-a na meĊunarodnim natjecanjima: 
 
 

04/05.06. ALASSIO KUP EUROPE ŽENE I MUŠKARCI-ZAVRŠNICA 
D. Putica/A. 

Anzur 

11/12.LIPNJA  Rijeka MEĐUNARODNI TURNIR U 18 D. Putica 

25/26. LIPNJA ISERE FRANCUSKA MEĐUNARODNI TURNIR U 18 Vukelić/ Nikolić 

02/03. SRPNJA   ITALIJA MEĐUNARODNI TURNIR U 14 Vukelić/ Nikolić 

03/04.07. Macon Međunarodni turnir Seniori 
Beaković/ 

Vukelić 

05/06.08. PAZIN HRVATSKA VELIKA NAGRADA PAZINA A. Belušić 

20/21. KOLOVOZA. GRUDE BiH TURNIR  LAGIER  BRUNO Š. Bulić 

10/11. RUJNA Zagreb MEĐUNARODNI TURNIR ŽENE P. Buljat 

Listopad, MONACO MEĐUNARODNI TURNIR „DENIS RAVERA“ Vukelić/Jurjević 

13/17.RUJNA Rogaška Slatina, SLO EUROPSKO PRVENSTVO ŽENE K. Troskot 

04/11. RUJNA FELTRE ITALIJA SVJETSKO PRVENSTVO SENIORI Š. Bulić 

29. KOLOVOZA/03. RUJNA, Fra SVJETSKO PRVENSTVO U 18 i U 23 D. Duška 

20. – 24.07. 
PH  - KADETI (IGRAČI DO 14 GOD.) 
- sve discipline, Rijeka 

S. Linić/D. 
Blečić 

27 -31.07. 
PH – JUNIORI (IGRAČI DO 18 GOD.) 
- sve discipline, Buzet  Feručo/Č.Žulič 

03.12. 
 
PH – KRUGOVI – SENIORI, Šibenik 
 

D. Bašić 

04.12 
 

PH - PRECIZO IZBIJANJE – SENIORI, Šibenik 
 

D. Bašič 

10/11.12 PH – PAROVI - SENIORI, Split Z. Rančić 

17./18.12. 
 
PH - POJEDINAČNOI – SENIORI, Zagreb 
 

M. Milanović-
Litre 
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17/18.PROSINCA RIJEKA BOŽIDNI TURNIR U 18 D. Duška 

 
 
AD 4. Izbor Glavnog tajnika HBS-a 
 
Prije rasprave i donošenja odluke Predsjednik je zamolio Glavnu tajnicu da napusti 
prostoriju u kojoj je zasjedao Izvršni odbor, te da će naknadno biti pozvana pa 
završetku ove toĉke. Glavna tajnica takav je stav prihvatila. 
Potom je Predsjednik ĉlanovima Izvršnog odbora citirao što propisuje vaţeći Statut 
glede izbora Glavnog tajnika, Ĉlanak 60., 61., 62., i 63., takoĊer je upoznao ĉlanove i 
u pisanom obliku im dao preslike zakljuĉaka Komisije za izbor Glavnog tajnika (Bulić, 
Ćuška, Botica) za prijedlog izbora Glavnog tajnika. Iz prijedloga je vidljivo da je 
raspisan javni natjeĉaj (Sportske novosti 3. svibnja 2011.)prispjele tri ponude, dvije 
koje su imale potrebne uvjete (Šimunović-Sunkaiĉ, Zanki) i jedna koja nije imala 
potrebne uvjete (Štimac). 
 
U daljnjem izlaganju Predsjednik Bulić nabrojao je sve zamjerke koje su bile upućene 
na rad Glavne tajnice Šimunović-Suknaić u protekle ĉetiri godine, te je nabrojeno 
sljedeće: 
Nakon što je Glavna tajnica imenovana na ĉetiri godine i izabrana izmeĊu ĉetiri 
kandidata (Papak, Linić, Gulja), radila je u Boćarskom domu Zrinjevac sa 
zaposlenicima Zagrebaĉkog boćarskog saveza (MMLitre i V. Muziĉka). U samom 
poĉetku je uoĉeno da ne dolazi na vrijeme na posao, na moje upozorenje pravdala 
se da joj radno vrijeme nije strogo definirano i da ĉesto posao radi kod kuće, te 
dodala, da na vrijeme ne dolazi iz svojih nekih osobnih obaveza. 
Nakon preuzimanja duţnosti traţio sam od Glavne tajnice da se o svim nejasnoćama 
i problemima konzultira sa svim tajnicima u ţupanijskim savezima, a poglavito s 
ranijim Glavnim tajnikom M. Mianovićem-Litrom (plaćen šest mjeseci ugovorom za 
pomoć). MeĊutim, Glavna tajnica nije davala vaţnost mojem naputku, tj. nije se htjela 
valjano informirati, pa je iz takvog posla proizašao i Slučaj Gulja, za koji ona nije 
znala rješenje i nije provela potrebnu i zahtijevanu proceduru, bila je nepotrebno u 
tom sluĉaju pristrana i nije štitila interese Saveza. 
Veliki primjedbu imam na rad Glavne tajnice što mi je podmetnula Ugovor o stalnom 
zaposlenju struĉne tajnice Ane-Marija Vukres, koja je do tada imala ugovor i radu na 
tri mjeseca (polovica radnog vremena), a za stalni radni odnos sam saznao tek kad je 
zatraţila rodiljini dopust. U trenutku tog saznanja, sam izgubio povjerenje u Glavnu 
tajnicu. 
U više navrata Glavna je tajnica kasnila na zakazane sastanke ili veĉere sa uvaţenim 
gostima (Predsjednik FIB-e-Zagreb-Split ...) 
Izvješća sa Izvršnih odbora i Skupština uglavnom su napisana nejasno i nestruĉno, 
te nisu odaslana na vrijeme. 
Predsjednik smatra da je ona ĉisti kadrovski promašaj, te ima osjećaj da ima i druge 
aktivnosti i da bi ona u stvari htjela voditi politiku Saveza, makar za to nema mandat.  
Kulminacija nezadovoljstva potvrĊuje se i oslikava time što ona misli o Predsjedniku i 
ĉlanovima Izvršnog odbora, traţenje podrške od ţupanijskih saveza, ĉlanova 
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Izvršnog odbora, predsjednika komisija, delegata Skupštine i drugih doţivio sam 
osobno kao veliki šamar. Pokazana drskost Glavne tajnice mogla se išĉitati nakon 
što je u razgovoru sa ĉlanovima Komisije (visokoobrazovani ljude starijih od pedeset 
godina) prozvala da poštuje Pravilnike, procedure i Statut.  
Nakon iznijetih primjedbi na rad Glavne tajnice, predsjednik Bulić je zakljuĉio da dalje 
ne moţe suraĊivati sa dosadašnjom glavnom tajnicom Snjeţanom Šimunović-
Suknaić i da podrţava stav Komisije da u novom ĉetverogodišnjem razdoblju (2011.-
2015.) funkciju Glavnog tajnika obnaša  profesorica talijanskog, Lukrecija Zanki iz 
Zagreba koju poznaje kroz rad Saveza dok je obavljala posao zamjene struĉne 
tajnice Ane-Marija Vukres (za vrijeme rodiljinog dopusta), te je pojasnio da se radi o 
profesionalnoj i struĉnoj osobi koja zadovoljava sve uvjete za rad na toj odgovornoj i 
vaţnoj funkciji. 
Potom je otvorena diskusija: 
Prvi za rijeĉ javio se dopredsjednik Davor Ćuška koji prihvaća da je za Savez bolje 
rješenja Lukrecija Zanki od dosadašnje Glavne tajnice, tim više što ima saznanje od 
Predsjednika da je daljnja suradnja sa Snjeţanom Šimunović Suknaić nemoguća, a 
on s njom mora najviše suraĊivati. 
Tonĉi Jurjević smatra da je u redu da Predsjednik i Dopredsjednik iznose svoje 
mišljenje i da kao ĉlan Izvršnog odbora mora prihvatiti njihovo mišljenje. Isto 
razmišljanje dijeli i Krešo Troskot . 
Tomislav Ćurko smatra da je imao dobar i korektan odnos s Glavnom tajnicom, ali 
poštuje mišljenje Predsjednika koji ţeli izabrati svojeg suradnika s kojim ţeli raditi, ali 
ima prijedlog da se provede otkazni rok i s njom postupa korektno.  
Rajko Ţiţić u svojoj diskusiji zakljuĉuje da do sada nije imamo saznanja o radu ili 
neradu Glavne tajnice ĉak i zadnje izvješće prihvaćeno je na Skupštini bez ijedne 
rijeĉi. Smatra je dobrom radnicom i ništa ne zna o njenoj bahatosti, te se pita što ako 
doĊe do radnog i potrebe plaćanja otpremnine, te zapitao zašto se nikad ranije nije 
pojavilo pitanje rada Glavne tajnice. 
Nakon Predsjednikova pojašnjenja, za rijeĉ se javio Putica i u svom obraćanju rekao 
da je Primorsko Goranska ţupanija zadovoljna radom Glavne tajnice, a smatra da se 
za Predsjednikovo nezadovoljstvo trebalo znati prije i smatra da bi bilo bolje da je 
Mario Milanoviĉ-Litre ostao tajnik.  
Anton Belušić istiĉe da je on kao i IBS zadovoljan radom i suradnjom s Glavnom 
tajnicom, ali smatra da je propust što Predsjednik nije ranije upoznao Izvršni odbor s 
problemom komunikacije s Glavnom tajnicom, ali smatra da u ovom sluĉaju mora 
rijeĉ Predsjednika biti presudna, jer je on taj koji suraĊuje najviše s Glavnom 
tajnicom.  
Po završetku rasprave Predsjednik je dao na glasanje prijedlog Komisije za izbor 
Glavnog tajnika, po kojem se za Glavnu taj nicu u novom ĉetverogodišnjem mandatu 
od 01. srpnja 2011. godine do 30. lipnja 2015. godine predlaţe Lukrecija Zanki. 
Prijedlog je prihvaćen s pet glasova za, dva suzdrţana glasa i jednim protiv. 
Po usvojenom prijedlogu donijeta je sljedeća 
 
ODLUKA 
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